
Protokół nr XXXlll/2022

z obrad XXXIII sesji Rady Powiatu w Radziejowie

w dniu 23 września 2022 rok

1. Sprawy organizacyjne.

XXXIII Sesję Rady Powiatu w Radziejowie VI kadencji otworzyła P. Sylwia Kubiak

Przewodnicząca Rady Powiatu w Radziejowie (o godz. 9.21), witając radnych i wszystkich
przybyłych na sesję.

P. Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji bierze udział 16 radnych, co stanowi quorum do

podejmowania uchwał i prowadzenia obrad. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu.

P. Przewodnicząca przystąpiła do przyjęcia porządku obrad.

P. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.

Porządek obrad XXXIII sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Rada Powiatu w drodze głosowania jawnego imiennego (16 głosami - ZA) przyjęła porządek
obrad XXXIII sesji Rady Powiatu.

P. Przewodnicząca przystąpiła do przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady

Powiatu, informując, że do rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie zgłoszono uwag do protokołu.

P. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z XXXII sesji Rady
Powiatu.

Rada Powiatu w drodze głosowania jawnego imiennego (16 głosami - ZA) przyjęła protokół z
XXII sesji Rady Powiatu.

2. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu między sesjami.

Pan Starosta Jarosław Kołtuniak przedstawił sprawozdanie:



Zarząd Powiatu spotkał się 29 czerwca 2022 r. i zajmował się następującymi
sprawami:

1. Zarząd Powiatu przyjął informację o wszczęciu procedury sprzedaży budynku po
Ośrodku Zdrowia w Byczu.

2. Zarząd Powiatu przyjął informację o zmianie lokalizacji Wód Polskich.

3. Zarząd Powiatu przyjął informację w sprawie wszczęcia procedury przekazania

udziałów w budynku przy ul. Kościuszki 20/22 Sanepidowi.

4. Zarząd Powiatu rozpatrzył pismo Dyrektora SPZOZ i nie wyraził zgody na zmniejszenie

czynszu dla laboratorium BIOTECMED. (Kwota czynszu wynosi 5 OOO zł. netto. Umowa

zawarta jest do 30.11.2022 r. Laboratorium swój wniosek motywuje wycofaniem
refundacji przez NFZ.)

5. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu

użytkowego. (sklepik szkolny w ZSRCKU)

6. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyznania nagrody rocznej dla Dyrektora

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie.

7. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu radziejowskiego
na 2022 r.

sprawami:
Zarząd Powiatu spotkał się 28 lipca 2022 r. i zajmował się następującymi

1. Zarząd Powiatu wydał upoważnienia dla Kierownika PCPR do realizacji Programu

„Samodzielność -Aktywność - Mobilność" Mieszkanie dla absolwenta w 2022 r. oraz
Dostępne mieszkanie w 2022 r."

2. Zarząd Powiatu wydał pozytywną opinię dotyczącą zaopiniowania projektu

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Poznańskiej i

Strażackiej w Piotrkowie Kujawskim.

3. Zarząd Powiatu przyznał dofinansowanie do nagród na Powiatowe Zawody

Myśliwskie w strzelaniu sportowym w wysokości 500 zł.

4. Zarząd Powiatu przyjął raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej SPZOZ w

Radziejowie.



5. Zarząd Powiatu wydał negatywną opinię dotyczącą powołania pani ż. K na

stanowisko wicedyrektora ZSiP w Radziejowie.

6. Zarząd Powiatu wydał negatywną opinię dotyczącą powołania pana W.K. na

stanowisko wicedyrektora ZSM w Radziejowie.

7. Zarząd Powiatu wydał negatywną opinię dotyczącą utworzenia stanowiska drugiego
wicedyrektora w ZSM.

8. Zarząd Powiatu wydał zgodę na wysokość czynszu wynajmu lokalu użytkowego w

SPZOZ przeznaczonego na punkt gastronomiczny dla Zakładu Aktywności Zawodowej

w kwocie 200 zł plus obowiązujący podatek VAT. Umowa zostanie zawarta na czas

określony od dnia 01.09.2022 do 31.12.2022 r.

9. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zatrudnienia Dyrektora Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie. Pan Jankiewicz. został

wyłoniony na stanowisko Dyrektora SP ZOZ w Radziejowie w drodze konkursu w dniu

6 listopada 2019 r. W związku z dobrymi wynikami zarządzania szpitalem umowa o

pracę zostanie przedłużona do dnia 30.11.2025 r.

10. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla

nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w ZSRCKU
Przemystka.

11. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla

nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w Szkole
Muzycznej.

12. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia konkursu na kandydata na

stanowisko dyrektora Szkoły Muzycznej I Stopnia w Radziejowie

13. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia konkursu na kandydata na

stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Radziejowie.

14. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Poradni

Psychologiczno - Pedagogicznej w Radziejowie.

15. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły

Muzycznej I Stopnia w Radziejowie.

16. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości

informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Radziejowskiego za li kwartał 2022 roku.



17. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Radziejowskiego na 2022 rok.

18. Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą bilansu skonsolidowanego Powiatu

Radziejowskiego.

Zarząd Powiatu spotkał się 31 sierpnia 2022 r. i zajmował się następującymi
sprawami:

1. Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą przeprowadzenia postępowania na

dostawę energii elektrycznej dla Powiatu i jego jednostek.

2. Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą przetargu na „Przebudowę, rozbudowę i

termomodernizację budynku Domu Pomocy Społecznej oraz przebudowę budynku

hydroforni na budynek kotłowni z niezbędną infrastrukturą i podjął decyzję o jego
unieważnieniu.

W trzecim postępowaniu w dniu 11 sierpnia 2022 roku:

- wpłynęła 1 oferta - Konsorcjum: Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe MEGA

sp. z o.o. ul. Cicha 15A 88-100 Inowrocław i Przedsiębiorstwo Budowlane MEGA

BUDOWNICTWO sp. z o.o. sp. k ul. Cicha 15A 88-100 Inowrocław - z ceną brutto -

25 266 646,00 zł ( oferta wyższa o 8 266 646 zł od zabezpieczonych środków.

Zarząd podjął decyzję o unieważnieniu trzeciego postępowania, ponieważ cena wynikająca z

oferty znacznie przewyższyła zabezpieczone środki na wyżej wymieniony cel.

3. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wynajem lokalu użytkowego na ul. Kościuszki 58.

Biuro finansowo-rachunkowe „MIM".

4. Zarząd Powiatu rozpatrzył pismo Dyrektora ZSM w sprawie wydania upoważnienia do

programu Erasmus+ Edukacja szkolna i nie wyraził zgody na wydanie upoważnienia
do programu.

5. Zarząd Powiatu rozpatrzył pismo Dyrektora ZSM w sprawie wydania upoważnienia do

programu Erasmus+ Kształcenie i szkolenia zawodowe - mobilność edukacyjna i

wyraził zgodę na wydanie upoważnienia do programu.

6. Zarząd Powiatu wydał pozytywną opinię dotyczącą powołania stanowiska Zastępcy

Dyrektora Szkoły Muzycznej w Radziejowie.



7. Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją w sprawie przekazania nieruchomości

znajdującej się w Byczu.

8. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia informacji z wykonania planu

finansowego SPZOZ w Radziejowie za I półrocze 2022 roku.

9. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania

budżetu Powiatu Radziejowskiego za I półrocze 2022 roku oraz informacji o

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Radziejowskiego na lata

2022-2028.

10. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian do budżetu Powiatu

Radziejowskiego na 2022 rok.

Zarząd Powiatu spotkał się 13 września 2022 r. i zajmował się następującymi
sprawami:

1. Zarząd Powiatu przyjął porządek obrad najbliższej sesji.

2. Zarząd Powiatu rozpatrzył pismo Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w

Radziejowie i wyraził zgodę na użyczenie jednego pomieszczenia w budynku przy
ul. Kościuszki 58.

3. Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię o zamiarze nadania kategorii drogi

gminnej w miejscowości Broniewek.

4. Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię o zamiarze nadania kategorii drogi

gminnej w miejscowości Stary Radziejów Kolonia.

5. Zarząd Powiatu rozpatrzył pismo Dyrektora SPZOZ w Radziejowie i wydał zgodę na

zakup 2 ambulansów specjalistycznych.

6. Zarząd Powiatu wydał upoważnienie dla Wicestarosty do podpisywania umów

dotyczących programu „Samodzielność-Aktywność-Mobilność" mieszkanie dla

absolwenta oraz „Samodzielność-Aktywność-Mobilność" - Dostępne mieszkanie
w 2022 r.

7. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy -

Zespołowi Szkół Mechanicznych w Radziejowie na oddanie nieruchomości rolnych

niezabudowanych w dzierżawę na okres 3 lat w trybie I przetargu ustnego

nieograniczonego oraz określenia minimalnej opłaty za dzierżawę. (Opłata

minimalna za 1 ha 2500zł.)



8. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy -

Zespołowi Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Przemystce na

oddanie nieruchomości rolnych niezabudowanych w dzierżawę na okres 3 lat w

trybie I przetargu ustnego nieograniczonego oraz określenia minimalnej opłaty za

dzierżawę.

9. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia prac nad projektem budżetu Powiatu

Radziejowskiego na 2023 r.

3. Zapytania i uwagi.

P. Radny Bogdański zadał pytanie odnośnie realizacji i wniosków drogowych Polskiego

Ładu, czy Zarząd monitoruje informacje dotyczące zmian do budżetu, w których są drobne

dołożenia. Czy drogi, które są wskazane w Polskim Ładzie są po przetargach i czy w razie

procedury przetargowej jest jakieś zagrożenie przy nie realizacji tych zadań i czy są
przewidziane na przyszły rok.

P. Wicestarosta odpowiedział, że jeżeli chodzi o wnioski drogowe Polskiego Ładu,

pierwszy odcinek droga Karczewo- Bytoń po przetargach, w którym było 9 firm, najniższą

ofertę złożyła firma INODROG- niespełna 4 OOO 900,00 zł, kosztorysowo było 5 OOO 200 zł. P.

Wicestarosta dodał, iż jest szansa, że jeszcze w tym roku dojdzie do realizacji tego zadania.

Jeśli chodzi o pozostałe 13 odcinków to w większości będzie to wykonywane na wiosnę.

Rozstrzygnięcie przetargu zaplanowane jest na 29 września, wtedy będzie wiadomo jak ta

sytuacja się kształtuje.

P. Radny Bogdański zapytał o pozostałe odcinki i czy został ogłoszony jeden przetarg.

P. Starosta dodał, że przetarg na drogę Karczewo - Bytoń poszła po niższych kosztach, gdyż

inwestycja była zaplanowana na 5 OOO 100 zł, a poszła za 4 OOO 800 zł .

P. Radny Matykiewicz zapytał, czy wszystkie oddziały w szpitalu funkcjonują na dzień
dzisiejszy.

P. Starosta odpowiedział, że wszystkie oddziały wróciły do funkcjonowania, natomiast od 1

października wróci wszystko do normalności.



P. Radny Matykiewicz zapytał kto pełni funkcję Wicedyrektora w Zespole Szkół

Mechanicznych, jeśli Zarząd nie wraził zgody na powołanie Wicedyrektora.

P. Starosta odpowiedział, że Zarząd tylko opiniuje, a powołuje Pan Dyrektor.

P. Radny Matykiewicz zapytał się jeszcze raz kto pełni funkcję Wicedyrektora w Zespole Szkół

Mechanicznych i czy jest to funkcja społeczna.

P. Wicestarosta odpowiedział, że jest to opinia jak powiedział Pan Starosta. Opinia była

negatywna, dyrektor jest powołany, funkcjonuje normalnie, a nie społecznie, a Pan Starosta

poprosił, by zobaczyć w przypisach.

P. Radny Staniszewski zadał pytanie dotyczące wykupu gruntów pod ścieżkę rowerową oraz

na budowę chodnika w Przewozie, czy są już plany budowy ścieżki, kosztorys, jaka kwota i

czy budowa się rozpoczęła.

P. Starosta poinformował, że ścieżka w Połajewie została skończona i oddana do użytku, a

wszystkie odbiory zostały zrobione. Natomiast jeśli chodzi o kwestie tej drugiej w Przewozie

na razie są zabezpieczone pieniądze ze względu na to, że Zarząd Powiatu czeka na kolejną

sesję Urzędu Miasta. P. Starosta dodał, że jest deklaracja Miasta i Gminy Piotrków Kujawki o

przekazaniu środków, ale informacja nie jest obligatoryjna. Jeśli gmina wprowadzi to na sesji,

wtedy można podjąć dalsze starania i działania. P. Starosta wspomniał o problemie mostu,

który do 50 metrów od brzegu należy do gminy Skulsk. Gmina Skulsk rozpoczęła

przygotowania i projekt. Zostało także podpisane porozumienie między gminą Skulsk, gminą

Wierzbinek, miastem Piotrków Kujawskim i Powiatem. Porozumienie dotyczyło zrobienia

pętli wokół Jeziora Gopło. Program wojewódzkich ścieżek rowerowych od drogi

wojewódzkiej 25 do drogi wojewódzkiej 266, Wierzbinek robi tam śluzy do Koszewa. Gmina

Piotrków chce zamknąć ten odcinek w kierunku Braniewa jedną klamrą, niecałe 400 metrów.

P. Radny Staniszewski zadał pytanie dotyczące pierwszej inwestycji na wykup gruntów na

ścieżkę, dlaczego jest ona najpierw robiona, a dopiero później zostaje ona wykupiona.

P. Starosta poinformował, że procedura, która trwała jest zgodna z literą prawa, a wszelką

dokumentację można przejrzeć w Zarządzie Dróg Powiatowych .



P. Radny Staniszewski powiedział, że na jesień po raz czwarty złoży wniosek do budżetu

odnośnie budowy ścieżki rowerowej. Zwrócił się do Radnego Noconia, który jest w Zarządzie

i widzi jakie inwestycje są przydzielane w innych gminach, prosząc o przyłożenie ręki, by

gmina Osięciny coś dostała, gdyż od 4 lat nie było porządnej inwestycji na terenie gminy

Osięciny.

P. Starosta oznajmił, iż P. Radny Nocoń już złożył wniosek w sprawie ścieżki rowerowej,

trwają przygotowania, był oglądany projekt ścieżki, sprawdzany był także kanał, a

interwencja P. Radnego Staniszewskiego jest jak najbardziej zbyteczna.

P. Radny Staniszewski odpowiedział, że nie wiedział o tym, że Zarząd podjął decyzję,

natomiast jego wnioski były składane od trzech lat, stąd też takie przypomnienie.

P. Radny Bogdański zadał pytanie dotyczące przetargu na przebudowę, rozbudowę

termomodernizację budynku Domu Pomocy Społecznej. Jak wyglądały przetargi, w jakich

one kwotach wychodziły, dlaczego z tego zrezygnowano, czy nie można było zrobić tak

kosztorysu, by zmieścić się w 14 OOO 500,00 zł .

P. Starosta odpowiedział, że został ogłoszony przetarg. Na czerwcowej sesji było mówione,

że wygrała firma z Knurowa. Była to kwota 19 OOO 000,00 zł i o tej kwocie było dyskutowane.

Zarząd Powiatu chciał podjąć się tego zadania, jednak kiedy doszło do podpisania umowy,

firma wycofała się. Ogłoszone zostały kolejne przetargi. Obniżona została wartość i zadania.

Druga firma, w drugim przetargu dała ponad 22 OOO 000,00 zł. Z uwagi na to, że została

obniżona wartość i zadania ogłoszony był kolejny przetarg, w którym wystartowała tylko

jedna firma. Konsorcjum doszło do wniosku, że za jakiś czas zostanie ogłoszony kolejny

przetarg. P. Starosta stwierdził. Że z rozwagą trzeba do tego podejść. Oddane zostały

pieniądze, natomiast wiele samorządów je oddaje, bo nie są w stanie przeprowadzić wielu

inwestycji. Będzie kolejne rozdanie pieniędzy. Zarząd będzie przygotowany, gdyż jest

potrzeba zmiany warunków w naszym powiecie.

P. Radny Bogdański zapytał jaka jest szansa, że rząd w ramach tych niewykorzystanych

środków może jeszcze raz podejść do tej inwestycji.

P. Starosta odpowiedział, że Zarząd nie chciał zadłużyć powiatu, dlatego też podjął taką

decyzję. Natomiast jeśli nadarzy się okazja, będzie odpowiednia koniunktura na pewno



skorzystamy z programu jeśli taki się tylko pojawi, gdyż jest to szansa dla każdego

samorządu.

P. Wicestarosta dodał, że projekt rozbudowy DPS-u był bardzo dużym projektem. Sytuacja

gospodarcza na rynku budowlanym, inflacja spowodowała, że wiele samorządów nie podjęło

się realizacji tego programu. Mamy świadomość, że zadłużanie w dzisiejszych czasach jest

wybitnie nierozsądne. Natomiast jeśli będzie jakakolwiek realna sytuacja, okazja nie zostanie

zmarnowana do podjęcia inwestycji.

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.

4. Sprawozdanie Przewodniczących z prac komisji.

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że komisja

odbyła się 23 września 2022r. i omówiła tematy wynikające z pracy komisji oraz wszystkie

uchwały dotyczące sesji w ramach kompetencji komisji

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych

poinformowała, że komisja odbyła się 13 i 23 września 2022r. i omówiła tematy wynikające z

pracy komisji wraz z zaopiniowaniem uchwał.

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa

Publicznego poinformował, że komisja odbyła się 14 września 2022r. na której analizowała

tematy wynikające z planu pracy komisji oraz zaopiniowała uchwały dotyczące sesji w

ramach kompetencji komisji.

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że komisja odbyła się 23 września 2022r. i zajmowała się ocena pracy w

rolnictwie. Poza tym omawiała tematy wynikające z pracy komisji i zaopiniowała uchwały
dotyczące sesji.

P. Agata Pogodzińska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że komisja odbyła

się 23 września 2022r. Komisja zajmowała się analizą funkcjonowania Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie. Na komisji gościł Pan Dyrektor

szpitala, który szczegółowo przedstawił całą analizę funkcjonowania naszego szpitala.

Radni nie wnieśli uwag do złożonych sprawozdań Przewodniczących prac Komisji.



Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Przewodniczących z prac komisji.

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Radziejowskiego za

pierwsze półrocze 2022 roku oraz informacja o kształtowaniu się Wieloletniej

prognozy Finansowej.

Radni otrzymali obszerne informacje o przebiegu wykonania budżetu Powiatu

Radziejowskiego za pierwsze półrocze 2022r. oraz informację o kształtowaniu się

Wieloletniej Prognozy Finansowej.

6. Dyskusja.

Radni nie mieli żadnych uwag ani pytań. Rada Powiatu przyjęła informację o przebiegu

wykonania budżetu Powiatu Radziejowskiego za pierwsze półrocze 2022r. oaz informację o

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej.

7. Informacja z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie za pierwsze półrocze 2022r.

Radni otrzymali obszerną informację z wykonania planu finansowego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie za pierwsze półrocze 2022r.

8. Dyskusja.

Radni nie mieli żadnych uwag ani pytań. Rada Powiatu przyjęła informację z wykonania planu

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie za

pierwsze półrocze 2022 r.

9. Informacja Przewodniczącej Rady w sprawie oświadczeń majątkowych.

Przewodnicząca Rady odczytała informację w sprawie oświadczeń majątkowych. Rada

Powiatu przyjęła informację Przewodniczącej Rady w sprawie oświadczeń majątkowych. (Zał.
nr 3).

10. Informacja Starosty w sprawie oświadczeń majątkowych.

P. Starosta przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych za 2021r.

Rada Powiatu przyjęła informację Starosty w sprawie oświadczeń majątkowych. (zał. nr 4)



11. Przyjęcie informacji Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska o

stanie środowiska na obszarze Powiatu.

Rada otrzymała obszerne informację Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska o

stanie środowiska na obszarze Powiatu.

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu przyjęła informację Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska o stanie

środowiska na obszarze Powiatu.

12. Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu

Radziejowskiego na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2024 za lata 2020-

2021"

Rada otrzymała obszerną informację dotyczącą raportu „Programu Inspektoratu Ochrony

Środowiska dla Powiatu Radziejowskiego na lata 2018-2022 z perspektywą do roku 2024 za

lata 2020-2021"

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu przyjęła informację dotyczącą raportu z wykonania „Programu Ochrony

Środowiska dla Powiatu Radziejowskiego na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2024 za

lata 2020-2021"

13. Przerwa.

Pani Przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy.

Pani Przewodnicząca wznowiła obrady o godzinie 10:51

14. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu

Radziejowskiego na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2024" za lata 2020-2021.

Sprawa była omawiana na komisjach, Radni otrzymali potrzebne materiały.



P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu Finansów poinformowała, że opinia

komisji jest pozytywna.

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.
Spraw Społecznych

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

Publicznego, poinformował, że opinia jest pozytywna.
Bezpieczeństwa

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (15 głosami -ZA) podjęła uchwałę w

sprawie przyjęcia raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu

Radziejowskiego na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2024" za lata 2020-2021.

b) zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych

nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach, szkołach i placówkach oświatowych

prowadzonych przez Powiat Radziejowski .

Sprawa była omawiana na komisjach, Radni otrzymali potrzebne materiały.

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia

komisji jest pozytywna.

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.

Spraw Społecznych

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

Publicznego poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Bezpieczeństwa

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (15 głosami - ZA, 1 głos

wstrzymujący) podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego,



obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko

kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć

niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach, szkołach i placówkach oświatowych

prowadzonych przez Powiat Radziejowski

c) zmiany składu osobowego komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.

Sprawa była omawiana na komisjach. Radni otrzymali potrzebne materiały.

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego ( 16 głosami- ZA) podjęła uchwałę w

sprawie zmian składu osobowego Komisji Rolnictwa, leśnictwa i Ochrony Środowiska.

d) rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu radziejowskiego.

Sprawa była omawiana na komisjach, Radni dostali potrzebne materiały.

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia

komisji jest pozytywna.

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.

Spraw Społecznych

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

Publicznego poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Bezpieczeństwa

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (16 głosami -ZA) podjęła uchwałę w

sprawie zmian rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu

radziejowskiego.



e) powołania przedstawicieli Powiatu Radziejowskiego do komisji konkursowej do

przeprowadzenia konkursu na stanowisko zastępcy Dyrektora do spraw medycznych

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie.

Do komisji konkursowej na stanowisko zastępcy Dyrektora do spraw medycznych

wytypowano: P. Radną Kubiak, P. Radnego Rosińskiego, P. Radną Wójcik, P. Radną

Wiśniewską, P. Radnego Noconia oraz P. Radnego Bogdańskiego.

Zarządzono przejście do kolejnego podpunktu, ze względu na skonsultowanie z Panem

Mecenasem propozycji na stanowisko Zastępcy Dyrektora w projekcie uchwały i wybrania

jednego spośród kandydatów na przewodniczącego.

f) zmian w budżecie Powiatu Radziejowskiego na 2022 rok.

Radni otrzymali obszerną informację w sprawie zmian w budżecie Powiatu Radziejowskiego

na 2022 rok.

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu Finansów poinformowała, że opinia

komisji jest pozytywna.

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.

Spraw Społecznych

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

Publicznego poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Bezpieczeństwa

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (13 głosami - ZA, 3 głosy- PRZECIW)

podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu Radziejowskiego na 2022 rok.

Została zarządzona 2- minutowa przerwa.

Obrany wznowiono o godzinie 11:17

Powrót do podpunktu e)

Na stanowisko przewodniczącego komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na

stanowisko Zastępcy Dyrektora do Spraw Medycznych wybrano P. Radnego Bogdańskiego.



Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (15 głosami - Za, 1 głos

WSTRZYMANY) podjęła uchwałę w sprawie powołania przedstawicieli Powiatu

Radziejowskiego do komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko

zastępcy Dyrektora do spraw medycznych Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej w Radziejowie.

g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Radziejowskiego na lata 2022 -

2028 r.

Sprawa była omawiana na komisjach. Radni otrzymali potrzebne materiały.

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia

komisji jest pozytywna.

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.
Spraw Społecznych

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

Publicznego poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Bezpieczeństwa

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (13 głosami - ZA, 1 głos- PRZECIW, 2

głosy- WSTRZYMANE) podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej Powiatu Radziejowskiego na lata 2022 - 2028 r.

h) udzielenia dotacji Gminie Miasto Radziejów na dofinansowanie zadania

inwestycyjnego pod nazwą „Budowa windy dla osób niepełnosprawnych w budynku

administracyjnym przy ul. Kościuszki 20/22

Sprawa była omawiana na komisjach. Radni otrzymali potrzebne materiały.

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia

komisji jest pozytywna.

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.

Spraw Społecznych



P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej

Publicznego poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.
Bezpieczeństwa

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (16 głosami- ZA) podjęła uchwałę w

sprawie udzielenia dotacji Gminie Miasto Radziejów na dofinansowanie zadania

inwestycyjnego pod nazwą „Budowa windy dla osób niepełnosprawnych w budynku

administracyjnym przy ul. Kościuszki 20/22.

15. Interpelacje i zapytania radnych.

P. Przewodnicząca, poinformowała, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do

Przewodniczącego Rady Powiatu, który przekazuje je niezwłocznie Staroście.

P. Radny Matykiewicz złożył interpelacje w sprawie podania wszystkich kosztów związanych

z utrzymaniem basenu w latach 2018-2021 oraz koszty planowane na cały 2022 rok.

Kolejna interpelacje również złożył P. Radny Matykiewicz w sprawie kwoty jaką dysponuje

Zarząd Dróg Powiatowych na dzień dzisiejszy z przeznaczeniem na utrzymanie dróg do końca
2022 roku.

16. Wolne wnioski

P. Radny Matykiewicz zapytał, czy Dyrektor Zespołu Szkół Mechanicznych nie ma uprawnień

do podpisywania umów związanych z programem ERASMUS, czy są cofnięte upoważnienia.

Pan Starosta odpowiedział, że wszystkie upoważnienia są wydawane na każdy program.

Zespół Szkół Mechanicznych złożył dwa wnioski na projekt Erasmus, przy czym pierwszy

dotyczący edukacji szkolnej nie otrzymał zgody na to, by się odbył. Natomiast drugi program

Erasmus dotyczący kształcenia i szkolenia zawodowego otrzymał zgodę na realizację.

P. Radny Staniszewski miał sugestię dotyczącą złożonych wniosków przez P. Radnego

Matykiewicza, gdyż inwestycje zostały zatwierdzone przez Zarząd bez uchwały i bez przejścia

przez Radę Powiatu, a plan budowy ścieżki Osięciny - Jarantowice jest już robiona i

zatwierdzona.



P. Starosta wytłumaczył dlaczego była oglądana ścieżka rowerowa Osięciny- Jarantowice, ze

względu na to, że jest tam kanał, który będzie trzeba przykryć i zrobić odpływy. Ścieżka może

i powstałaby jeszcze w tym roku, bo jest porozumienie, że wspólnie z Gminą jest chęć jej

zrobienia. Kwestia tylko pieniędzy i perspektyw środków własnych. P. Starosta dodał, że jest

też przygotowywany przez Urząd Marszałkowski program rozbudowy ścieżek na terenie

województwie kujawsko - pomorskiego. Będą pieniądze na rozbudowę z Funduszu

Regionalnego. Jest to na razie propozycja, nie wiadomo ile może to potrwać, ale taka mapa

ścieżek powstała i ma być integralną częścią łączącą.

P. Radny Staniszewski poprosił P. Wicestarostę o udzielenie informacji na temat naboru do

szkół w tym roku.

P. Wicestarosta odpowiedział, że w Zespole Szkół Mechanicznych jest 742 uczniów ( wzrost o

około 90 uczniów), w Zespole Szkół i Placówek 370 uczniów (wzrost o 70 uczniów), w Zespole

Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Przemystce 496 (wzrost o 20 uczniów),

w Szkole Muzycznej 321 uczniów .

P. Starosta dodał, że w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w

Przemystce, jeśli chodzi o zdawalność matur w województwie kujawsko- pomorskim znalazła

się na piątym miejscu. Kształcenie w tej szkole jest na bardzo dobrym poziomie.

P. Radny Bogdański poinformował, że w tym roku rozpoczęła naukę czwarta klasa liceum i to

co widzimy w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Przemystce to nie

jest wynik wzrostu uczniów tylko wynik reformy.

P. Radny Łojewski nawiązał do wypowiedzi P. Starosty dotyczącej ścieżki Topólka - Rybiny, że

to nie jest ścieżka tylko autostrada, po której motocykliści sprawdzają moc silnika. P. Radny

zapytał, czy będą malowane podwójne pasy, bo odblaski, które się znajdowały zostały

pozrywane. Trzeba byłoby to poprawić, ale to jest niesamowity koszt na dzień dzisiejszy.

P. Wicestarosta odpowiedział, że jeśli chodzi o sprawdzanie mocy silnika, od kilku dni została

wprowadzona nowelizacja przepisów Kodeksu Drogowego i kar. Po drugie, jest pomysł

oddzielenia ścieżki znaczniki i pachołki, które przy najechaniu przewracają się. Nad tym

pomysłem pracują Dyrektor Pawlak wraz z Wójtem Gminy Topólka.

P. Radny Łojewski dodał, że prosiłby, by te pachołki były sztywne, metalowe i porządne.



P. Wicestarosta odpowiedział, że na metalowe bariery oddzielające od jezdni nie ma szans.

17. Zakończenie sesji.

P. Przewodnicząca w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknęła obrady XXXIII sesji

Rady Powiatu Radziejowskiego w VI kadencji.

Obrady zakończono o godz. 11.45
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Daria Kordyl~


